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z sesji Rady Gminy Mietków
zdnia 5 marca 2012 r.

s€sję otworzył Prrewodliczący Rady Gminy Józef Zygadło slowami
'.otwieram sesję Rady Gminy Mietkód'. prrywitał wszyŚkich febranych, na
podsta e 1is|y obecności Stwierdziłquorum ilrzedśawi} Pożądek obrad:

]' Podjęcie uchwały w sprawie wymżenia fgody na przysląpienie do realizacji
pŹez cminę Mietków do pro.jektu w ramach Progra]nu operacyjnego
lnnowacyjna Gospodeka.

2. Wnioski i interpelacje radnych
3' sprawy róae'

Lista obecności w załączeniu

- cap Bożena - radna - Skąd ta kwota 800 tys' zł. . tego programu
- Stawski Mirosław - kwota została obliczona w oparciu o 20% . limii na

zatrudnienie ]udzi t?n. 6 i % elatu przez 3 lala tojest 20%' reszta \łry]iczona
ca}ości tj' licfba komputeró\ oprogramowanie szkolenia, remont
pomieszcfeń itp' Zrobiłem to wylicfenie w opfuciu o tabelę wyliczonych
kosztów pżez PmiąBrygidę
cap B'. to sąb' duże koszty administ.acyjne. naszkolenia

- Małolepsfa B.ygida - pŹedśawiciel Firmy Emphio - w}drukowałam labelkę
- to są koszry' które stanowią symulację kosz!ó$'' Podslawą jest zakup
intem€lu i fatrudnienie ludzi' Te tabelki są po to aby pokazać jak $fgląda
montaŹ finansowy' Konputer po trzech latach j est już stary' są puŃty za to, że
się kupi szkolenie, oprog.anowfiie itp. Państwo możecie zrezygnować z 1ego
kÓsztu, nie t.zeba zobić szko]enia' nie trzeba frobić remontów ale w tym
prcjekcie jesl tak' że wszys*ich kosztólv dodatkowych mLrsi być 20% z
koszló\ł podslawowych' Nie wiem czy kupicie 50 czy ]0 konputeróq czy
droższy czy tmszy sprzę! iĘ' . 80% kosztów lodstalvowych i 20% kosztów
dodatkowych' Nie musimy zat|udniać pracownika adminjstracyjnego,
ponosicie 15% jako smina
wacławek P radny ile wynosi trwa}ość projektu
Małolepsza B. - 3ó niesięcy
Wac|d$ek - a s]c4 s|em' Że 5 |a l  po /a l .o](/en:J

- Małolepsza B' . inne gminy piszą 70 zł. abonament' a p.zez następne 5 ]at za
pŹysłowiową złotówkę' Moaa kupić modeń za 20 zł 1ub futer
capB'. alena wiosce ruter nie zadzjała
Małolepsza B. . zadziała' firma Śawia maszt i im się to opłaca

- stawski M' . prreze mnie brme były pod uwagę szkolenia' nik! nie będzie lam
siedział za darmo. Dlatego chciałem aby utworzyć te stdowiskach w tych



miejscach, gdzie działają kluby' W tych świetlicach są zatrudnione
dziewczyny' które sobie doskonaIe radzą i tylko \łrstarcry je przeszko]ić 10
dadzą sobie radę' Kompu1ery kupić ale lie najtańSze' gdyż muszą t.ochę

wójt . czy po rych trzech latach będzie fmiana źródła finansowfuia - bo
wracamy do tjnansowania f pieniędfy a]koholowych' czy ta zmiana nam nie

Małolepsfa B' . w tyrn okesie dalszych 5 lat musi 10 funkcjonować !a
niemienionych rasadach

- Wójt czyli .ozumiem' że kierownik prcjek|u i ime osoby funkcjonujądalsze
5 lat

- Małolepsfa B' . tNałość prcjektu jest to dostawa intemetu' nie obejmuje
administmcji projektu.

' - wój|-awzez3lata kietownik zjakich środków będzie płacony
MałolepŚza kierownik prcjektu _ np' dyrektor ośrodka będzie płacony ze
środków projektu i trzy ]ata ' pEecież go nie wyrzucicie na bruk
Cap B'. ajak dyrektorwidzi rozdanie rych 30 komputerów
Mało]epsza B. . trzeba ustalić kĄ{eria np. lajwafniejszyn kr/terium jest
dopłata dfiecku do obiadu'
Cap B' ajeze]i np. ta osoba majuż kompulerów

- Małoiepsa jeŚt 1()jedno kylerim dla wsą,stkich'
Altymowicz w pieMszej chwili jest to kusfące. bo otlzymalibyśmy dużQ
kwotę' a]e sąteż waJpliwości np' pre|ost administracji' A te ]20 tys' zł' tojeŚ
też d]a nas duŹy wydatek' musimy słuchać argumentów Pali skarbnik

- Małolepsza B.' 120 tys' !o sąlieDiądze, które trzeba wfdać ale to jest koszt
zaliczkowmy do 90% !f,datków na końcu !l zeba R],dać l 0%
cap B. -  a n ie l5%

' Małolelsza B' 'mówlę o cfyńś innyD zalicfkowo możemy Yżiaś 90% a na
kolicu prcjektu musimy wpłacić l0% ' lrzy realizacji projektu nie wydajemy
nic. Będfieny go realizowaó w 2013 roku, bo tak dłu8o go oceniamy
cap B. - cfy w drugim terminie nożemy złoŹyć wniosek
Kuiata J. . ale środki został/ prąblokowale

- Małolepsza B- . !ak. śrcdki zostały zablokowane' jeżeli teraz nie wyjdzie' to
namy szansę złożyć w ]I nabolfe' a jeżeli w II Daborze złozymy' a coś nie
\],jdzie to już nie mańy takiej szansy

- zygadło J' PŹewodniczący RG - cz! sąjeszcze pylania
Proszę pżedstawić projekt uchwa]y

- f -

ProjektprzedstawiłaArtymowiczHelena Z'caP.zewodniczącego
Głosowało 14 radnych'oddano l głos .'za.. i 13 głosów ,,przecid'
Z.ca Przewodniczącego stwierdziła' że uchwała niĆ została podjęta



ad 2.

-3-

Kuriata nasfa wpłata ńa być w 20l5?' bo w uchwalejest zapisme 2014 r
Małolepsza B. - !v 2015 i

wój|  -  odkĄ.e srudzenl i  jca L/goJnione z k ie|oMłiem' /e bedą o

Kassan Edward radny tam gdzie mieszka Pani Ilnicka s'Manlowie tam
gdzie jest !żepompownia reż j est odkJ}ta Srudzienta
wójt . zbiorę wsfystkie informacje gdzie sąodkłte studzienki i na wszystkie
zoslanązamówione betonow€ pokrywy.
. Jeżeli chodzi o wiarraki' ro s}tuacja wygLąda tak. w obszMe wsi Piława
(jest pozytywny raport śiodowiskory) wykonane będą ]0.]2 elektiowni
wiatrouf,ch. Nie zaakcepruję prcjeku. jeżeli nie będę miał aprobary
mieszkańców. Za ulokowanie na polu będzie Płacony czynsz lodjęte zos!a|/
negocjacje w sprawie czyiszu.
Tam gdzie mogły być te wia1raki większość osób się wycofała' nie wfrazają
zgody na p.zedsięwzięcie w tym miejscu' Mam nacisk ze slrony mieszkańcólv
abyśmy nie podejmowali decyzji w rej sprawie' JeSt wyrok' kóry okeślił' że
budo\Y]ą jesl tylko fundmenl i wleża a śmigło i pozoslałe części nje są
budowlą i nie są finanso'vane' Wartość całej wieł to l l m]n' z1.. a 2 % tojest
55 rys. zł' Polencjalne wpłyły do budżefu 8miny to 800 tys' zł. Mnie zal€ży na
za1kmiu dziury budż€towej, bo skończy się żwit ale nie można na siłę
mieŚfkańcon s,ybudować coś co będzielam slało ileś lat-ok' 20.
. Dotacje do PŹydomowych oczyszczalni i zdejmowanie etemitu facznę od
Piła$y' Jeżeli mieszkańcy powiedzą ''nie,' !o nie zrobinry' Na pieNszy .zut
oka to atrakcyjna rzecz. ale będą miesfkmcy skafani na 20 lat na szum itd.
- Agencja Nieruchomości Rolnych skabu Paistrva - złozyła propozycję
przejęcia lokalu P' Grzywa - w miejscowości Botfygniew w]€z zpieliędzmi
najego całkowite w)renontowmie' Radzono mil żebym tego nie robił.
chcę waszej op;nii czy wchodzić w 10' Z mocy ustawy będziemy musieli
plzejąć te mieszkania'
.Ujów śmieci natercnie prywalnej własności czekam na infomacje
.światło uliczne - hYają negocjacje z Tauronem' to są ciężkie sprawy, walka

Cap B. . radna - Sezon zimowy się skończył i pozostały dziury na drogach'
C/) wóiL ro lnau'd lz Powiale|n na lera l  |armja o/ iur
wójr sporządzjmy raport i fłoż}ty w Powiecie' Powjat przymierza Się do
naprawy dróg ' robiąpEetargi i drogi będąłatme w lecie
Pani D}Tektor Przedszkola złoŹyła pismo w sprawie @eny stmu technicmego
bud)ańa pŹedŚfko]a. Trzeba będzie połatać dach i dokonać ocieplenia częścj
górnej' Na całym |ym obiekcie jest pŹe,t.zeń między stropem a dachem - to
jes! pusta pżestrzeń' Będę się starał zebmć ofelty żeby się zorientować ile
kosztuje nadmuchowe ocieplelie ' Może spróbować jeże]i pozwo]ąna !o



- finanse - zrobić termoŁolację. Będziemy się zastan&wiaś jak to zrobić' Trz€ba
to mbić łqpaie na Predsfkolu, s?kole pods,tawowej i 8imnałim.

Ad3.
' fyz^do ]' - PEewodniczący RG - Radny Pietruszka Andrzej z}ołł

rczygnację z fiDkcji PŹ€wodniczącego i członka Komisji oświaty' Kultury'
spoltu i opieki zdrowotne.j, kióIa będzie rozpabmna na następnej sesji
muszę się do niego zwTócić czy podE.zymuje rezygnację'

zamykam sesję Rady Gminy Mietków

Genowefa Chabzda


